

Tabel Kinderopvangtoeslag 2026

De overheid betaalt een percentage van de kosten van kinderopvang indien u voldoet aan de verschillende voorwaarden. De hoogte van deze tegemoetkoming (kinderopvangtoeslag) hangt af van uw inkomen. Hoe lager uw inkomen, hoe hoger de bijdrage. Daarbij worden de kosten kinderopvang vergoed tot het [maximum uurtarief](#), wat door de belastingdienst is vastgesteld.

Toetsingsinkomen (gezaamenlijk) vanaf	Toetsingsinkomen (gezaamenlijk) tot en met	Percentage kinderopvangtoeslag 1e kind	Percentage kinderopvangtoeslag 2e en volgend kind
€ 0	€ 56.412	96,00%	96,00%
€ 56.413	€ 58.184	95,50%	95,60%
€ 58.185	€ 59.957	94,80%	95,60%
€ 59.958	€ 61.895	93,90%	95,60%
€ 61.896	€ 65.695	92,40%	95,60%
€ 65.696	€ 69.492	91,60%	95,20%
€ 69.493	€ 73.292	90,50%	94,60%
€ 73.293	€ 77.094	88,20%	94,20%
€ 77.095	€ 80.891	85,90%	93,90%
€ 80.892	€ 84.693	83,70%	93,20%
€ 84.694	€ 88.491	81,20%	92,70%
€ 88.492	€ 92.291	78,90%	92,20%
€ 92.292	€ 96.091	76,70%	91,50%
€ 96.092	€ 99.889	74,30%	90,90%
€ 99.890	€ 103.694	72,10%	90,50%
€ 103.695	€ 107.492	69,60%	90,20%
€ 107.493	€ 111.290	67,30%	89,50%
€ 111.291	€ 115.090	65,10%	89,10%
€ 115.091	€ 118.963	62,70%	88,60%
€ 118.964	€ 122.857	60,60%	87,90%
€ 122.858	€ 126.747	58,50%	87,40%
€ 126.748	€ 130.638	56,40%	87,00%
€ 130.639	€ 134.527	54,20%	86,70%
€ 134.528	€ 138.420	52,30%	86,00%
€ 138.421	€ 142.312	50,40%	85,40%
€ 142.313	€ 146.205	48,50%	85,00%
€ 146.206	€ 150.092	46,50%	84,40%
€ 150.093	€ 153.982	44,50%	84,00%
€ 153.983	€ 157.877	42,50%	83,30%
€ 157.878	€ 161.766	40,50%	82,70%
€ 161.767	€ 165.657	38,50%	81,70%
€ 165.658	€ 169.547	36,50%	81,40%
€ 169.548	€ 173.440	36,50%	80,60%
€ 173.441	€ 177.335	36,50%	79,70%
€ 177.336	€ 181.223	36,50%	79,10%
€ 181.224	€ 185.114	36,50%	78,20%
€ 185.115	€ 189.002	36,50%	77,70%
€ 189.003	€ 192.896	36,50%	76,90%
€ 192.897	€ 196.789	36,50%	76,20%

€ 196.790	€ 200.681	36,50%	75,50%
€ 200.682	€ 204.571	36,50%	74,50%
€ 204.572	€ 208.458	36,50%	74,00%
€ 208.459	€ 212.353	36,50%	73,30%
€ 212.354	€ 216.242	36,50%	72,50%
€ 216.243	€ 220.134	36,50%	71,80%
€ 220.135	€ 224.026	36,50%	71,20%
€ 224.027	€ 227.915	36,50%	70,40%
€ 227.916	€ 231.807	36,50%	69,60%
€ 231.808	€ 235.697	36,50%	69,10%
€ 235.698	en hoger	36,50%	68,20%